
 

 

 

 

Notulen 

Algemene Leden- 
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 datum  

12-3-2025  
 

 

  

 

Opening. 

De voorzitter (Jan Dirk Wolters) opent de vergadering en zegt verheugd te zijn over de grote 
opkomst. Hij heet iedereen en in het bijzonder de nieuwe leden van harte welkom. Hij stelt de 
overige bestuursleden voor: Nico Runia (penningmeester), de dames Aly van der Veen 
(secretaris), Annet Gregorowitsch en Anne Froukje Schotanus (beiden algemeen lid). De 
voorzitter meldt dat dit zijn laatste vergadering is, omdat hij gaat verhuizen en het Park verlaat. 
Leden kunnen zich aanmelden om het bestuur te versterken.  
De directeur Stichting Oranjewoud Wonen (Ruben Grevers) zal na het einde van de vergadering 
een videopresentatie houden over de toekomstvisie op zorg en wonen. 
 
Mededelingen. Er zijn geen mededelingen. 
 
Notulen van de ALV van 29 februari 2024. De notulen worden onveranderd vastgesteld. 
 
Ingekomen stukken. Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
Jaarverslag 2024. De voorzitter bespreekt de bestuurlijke zaken en meldt dat de directeur 
gedeeltelijk bij de maandelijkse vergaderingen aanwezig is. Het bestuur denkt ook mee met de 
Toekomstvisie op Zorg en Wonen. Transparantie richting bewoners wordt o.a. betracht door 
berichten van het bestuur in de wekelijkse Nieuwsbrief te plaatsen. 
De redactie van het Parkblad vergadert regelmatig met het bestuur. Het Parkblad verschijnt vier 
keer per jaar.  
Er wordt stilgestaan bij het aantal commissies en clubjes, te weten de Financiële Commissie, 
de  Parkcommissie, de Kunstcommissie en de Culturele Commissie. Deze commissies en 
clubjes functioneren geheel zelfstandig. Hij bedankt alle vrijwilligers, die zorgen dat alle 
commissies en clubjes goed draaien.  
De heer Hoekstra is Webmaster en zorgt ervoor dat de documentatie actueel blijft. 
Buurtpreventie: de Whatsappgroepen zijn inmiddels opgericht. 
 
Akkoord met het Jaarverslag 2024. 

Financieel overzicht 2024 en verslag Kascommissie. De Penningmeester geeft uitleg over het 
financieel overzicht. De heer Brinksma (lid Kascommissie) complimenteert de Penningmeester 
en geeft zijn goedkeuring aan de financiën. 
Na vragen over de post Wel en Wee, geeft mevr. Gregorowitsch hierover uitleg. De post behelst 
uitgaven voor verjaardagen, bijzondere gebeurtenissen, trouwdagen, ziekte en overlijden.  
De Wet op de Privacy roept veel belemmeringen op. Mocht men toch gebeurtenissen willen 
doorgeven, dan kunt u dit doen bij mevr. Gregorowitsch: tel.nr. 0513 438792. 
Akkoord met het financieel overzicht. 



Benoeming lid Kascommissie. Kascommissie (de heren Siemen Brinksma en Willy Hoekstra) 
is compleet, de leden hoeven niet af te treden. 

Begroting 2025. Akkoord. 

Vlaggenprotocol. Vrijwilligers gevraagd voor het vlaggen hijsen. De heren Bennen, Louwsma en 
Van de Vinne melden zich hiervoor aan. 

Rondvraaag 
• Er wordt gevraagd of er belangstelling is voor deelname aan Seniorweb. Hier blijkt 

genoeg belangstelling voor te bestaan om dit op te starten.  
• Bewoner vraagt naar de hier geldende snelheid van 15 km p/uur. Hij merkt op dat er 

meestal sneller wordt gereden. Kan de snelheid niet naar 30 km p/uur. De directeur 
antwoordt dat er overleg is met de wethouder en team verkeer van de gemeente 
Heerenveen, dat geldt ook voor de gevaarlijke T-splitsing Amelandlaan/Vijverlaan. 
Binnen nu en twee weken wordt een reactie van de gemeente verwacht.  

• Bewoonster vraagt of de documenten niet dubbelzijdig bedrukt kunnen worden. Hier zal 
voortaan aandacht aan worden besteed. 

 

De vergadering wordt gesloten. 

Nico Runia overhandigt Jan Dirk Wolters een cadeau namens de vereniging en bedankt hem 
voor zijn werkzaamheden als voorzitter van het bestuur. 

Vervolgens houdt de directeur een videopresentatie over de toekomstvisie op zorg en wonen.  

In mei a.s. volgt een enquête, met bijgevoegd de visie op toekomst van zorg en wonen. 

Het Bestuur. 


